
Informatiebulletin verkoop Recreatieoord   27 december 

Beste Bewoners, er is afgelopen maandag 21 december een vervolgoverleg geweest tussen de 

Wethouders Bas Kurver en Said Kasmi en een afvaardiging van de RAR Plus (RAR + adviseurs). Doel van 

dit overleg was om ons als recreanten de tijd en ruimte te geven om mee te denken in het proces dat 

uiteindelijk zal gaan leiden tot verzelfstandiging van het Recreatieoord. Zoals reeds in het voorgaande 

bericht aan jullie is vermeld, was er in het 1e overleg reden tot optimisme ontstaan en is er door de 

Wethouders zelfs een conceptvoorstel van een intentieverklaring in het vooruitzicht gesteld om 

samenwerking (participatieproces) te bevestigen. 

Tijdens deze 2e overlegronde bleek dat er bij beide bewindsmannen na een paar nachtjes slapen weinig 

of niets over was van het positieve gevoel en werd al snel duidelijk dat beide Wethouders zich een 

aantal uitspraken en toezeggingen niet zo helder meer voor de geest konden halen. Tot onze grote 

teleurstelling was er daardoor plotseling geen sprake meer van een presentatie van de beloofde 

concept-intentieverklaring, maar werd het voor ons onbespreekbare ‘principebesluit tot verkoop’ 

opnieuw door beide Wethouders als harde eis op tafel gelegd.  

NB, Een principebesluit tot verkoop zoals deze voorgesteld is, is voor ons onbespreekbaar 

omdat het een politiek besluit tot verkoop is, een besluit welke eenmaal genomen, dient te 

worden uitgevoerd. In het geval van het Recreatieoord is dat heel riskant, omdat er voor ons 

als recreanten geen garanties zijn die onze kernwaardes* garanderen. De uitkomst van verkoop 

is daarmee te onzeker.  

Het in een Intentieverklaring omschreven participatieproces zou ervoor moeten zorgen dat wij, de 

recreanten, tijd en ruimte krijgen zodat onze kernwaarden wél goed gewaarborgd worden, voordat 

het principebesluit tot verkoop in de gemeenteraad komt. Een complex proces omdat er ook tijd voor 

nodig zal zijn voor het terugkoppelen naar jullie als bewoners voor het gewenste draagvlak.  

 

Ondanks onze teleurstelling over de stap terug van de wethouders, zijn we een derde maal in gesprek 

gegaan. Insteek daarbij is het zo concreet mogelijk omschrijven wat de kernwaardes praktisch 

betekenen. Dat gesprek heeft 23 december plaatsgevonden. We wachten daar begin 2021 het 

resultaat van af, om de gemeente zodoende wel in de gelegenheid te stellen om onze kernwaarden 

echt te garanderen. 

Dat de Gemeenteraad nu met Kerstreces is, houdt ons niet tegen door te gaan met onze politieke 

acties en strategie. Het contact met de gemeenteraad gaat onverminderd door. Ook blijven we ons op 

juridisch vlak verrijken en laten wij ons adviseren door een gespecialiseerde advocaat. Half januari zal 

duidelijk worden hoe het College en de Rotterdamse Gemeenteraad onze voorstellen meenemen in 

hun besluitvorming.   

Ondanks de lopende gesprekken met de gemeente en de mogelijke uitkomsten daarvan, gaan we weer 

een beroep op jullie als bewoners te doen om samen met ons actie te voeren. Het moet de Coolsingel 

duidelijk zijn dat wij ons blijven verzetten tegen verkoop zonder garanties en wij staan voor onze 

toekomst. 

Suggesties wat jullie kunnen doen, zoals inspreken tijdens de hoorzitting op 12 januari en meer 

informatie over wat wij gaan doen, sturen we jullie binnen een paar dagen. 

Met vriendelijk groet, het actiecomité 

*) Onze kernwaarden zijn: 
*Langdurige verblijfsgarantie;    *Beperking stijging van kosten;  
*Behoud van investering / economische waarde;  *Behoud maatschappelijk karakter. 


